



**Møtt opp:** Hugin, Sunniva, Tuva, Gard, Lavrans, Juliane, Linn, Juliana, Iver, Alexander, Per Martin, Sigurd, Tarjei, Vilde

**Frafall:** Aurora, Susanne, Håkon (vara), Thea (vara)

**Sendt til:** Studentutvalget ved SV-fakultetet

## Referat fra åttende Studentrådsmøte - studieåret 2023/2024

---

**Møtedag:** 09.01.2024

**Møtetid:** 16:15-18:00

**Sted:** Harriet Holthers Hus, Rom 140

---

### Konstitueringssaker

#### Sak nr. 1 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige SVSU-møte

- Godkjent

### Orienteringssaker

#### Sak nr. 2 Orientering fra SVSU v/leder/nestleder

Leder: Dette er Hugins siste møte da han går av som leder fordi han har fått en praksisplass i New York.

Nestleder: bortreist, ikke til stede på møtet. Tar over rollen som leder, og valg av nestleder foregår på neste møte. (Alle studenter ved fakultetet kan stille, trenger ikke være SVSU rep.)

#### Sak nr. 3 Orientering fra FU/PU

**Sosant: Allmøte 25.01**



**PeCos:** tidligere vært problemer med å få godkjent praksisfag, noen ganger fordi praksisplassene er betalt. De har nå kommet frem til at en kan søke på praksisplasser også der det er betalt. Fornøyde student. Og, valg neste tirsdag student Council og SVSU representant

**STV:** Allmøte snart, planlegging av januar.

**PSI prof:** Mindre bevilgede penger til fadderuke, følger opp

**UTV:** allmøte 18. januar

#### **Sak nr. 4      Orientering fra SVSUs verv**

**Kontorsjef:** liste over kontorvakter (er blitt sendt i Messenger gruppa, fyll inn tilgjengelighet der!)

**Arrangementsansvarlig:** Planlegger 2 stands for dette semesteret, mulighet?

**Økonomiansvarlig:** Nytt kort skal aktiveres, delt ut penger for skapklipp og sendt inn honorarskjema fra fakultetet.

**Arbeidslivsdagene:** 10-12 bedrifter, fullt opplegg. Fra tidligere år har man ikke vært helt fornøyd med arrangementet; tenker det blir siste hvis det ikke blir fullklaffer igjen, håper det blir en suksess.

#### **Diskusjons- og vedtakssaker**

##### **Sak nr. 5      Hvilke saker skal SVSU fokusere på dette semesteret?**

- Ser på prioriteringslisten fra Studentrådsmøtet i starten av semesteret H23

**Økt tilgang på etasjer:** holder på, siste melding er at man skal i møte, i stor grad håndtert

**Møtearena for FU/PU.** ULF skjer på torsdag, gjennomført

**Felles økning av midler til studiestartuka** - tatt opp innledningsvis, men vi sendte ikke inn et formelt forslag, vi var litt for sene for dette årets budsjett, så må derfor fikses til neste års budsjett.

Det samfunnsvitenskapelige fakultet / The Faculty of Social Sciences  
Universitetet i Oslo / The University of Oslo



## **LAMU rep håndterte temp økning**

**Kontorplasser** er fordelt etter institutt - forslag å endre kontorer på sommeren av administrative hensyn for å komme med kompromiss

**Forsinket sensur** er tatt opp, men ikke løst, venter på forslag til løsning

- PECOS/STV fag → funnet ut at det er en ansatt som glemmer/er forsinket med sensur, blir tatt opp og mast på hver gang til andre ansatte, antakelig gjort så mye som vi kan

**For fulle EXPHIL forelesninger** - ikke gjort noe. Hvis EXPHIL problemet vedgår kan vi ta det opp, med det ebber av utover semesteret. Samme problem tatt opp på PSI i andre fag, går rundt og sjekker og tar det alvorlig (befaring) for å se hvor mange det faktisk er plass til (Sophus Lies aud.), men selv på GS er det problemer på EXPHIL forelesninger de første gangene. Juliane har EXPHIL dette semesteret, kan observere problemstillingen.

**Forebygge ensomhet ved fakultetet** - bruker overskudd på å arrangementer som kan inkludere alle (hvis vi har overskudd)

**Skapklipp** gjort (ikke på PSI, kommuniserer med FU om det skal bli delegert til dem)

**Forbedring av eksamensform;** sak som ble tatt opp i forbindelse med KI, tatt opp på Forum for Studiespørsmål og representanter er nå i samarbeid med EILIN.

## **Nåværende, redigert prioriteringsliste fra Studentrådsmøtet:**

### **Høy prioritet:**

Felles økning av midler til studiestartuka (var litt for sent ute med å rekke budsjettet)

(Jobber fremdeles med saken om økt tilgang til etasjer)

### **Medium prioritet:**

(Jobber fremdeles med omorganisering av kontorplasser, vedtatt å gjennomføres ved slutten av skoleåret)



- Tas opp på ULF, Aurora har som påtroppende leder mest direkte kontakt med FU/PU lederne gjennom denne plattformen, og har da mulighet til å påse at dette gjennomføres.
- Kontorplassene fordeles etter institutt, som vedtatt på Studentrådsmøtet.

(Tilretteleggingssaken fullføres)

- Forrige skoleår gjennomførte Signe fra PSI en stor undersøkelse ang. tilrettelegging på eksamen, hun jobber fortsatt med den. Skulle jobbes mer med i januar/februar, Sunniva kan oppdatere.

(Styrke FU/PUene)

- Gjenninnføre printerkvoter gjenstår
- Foreslå organisering?

### **Lav prioritet**

For fulle EXPHIL forelesninger

- Følger med på situasjonen dette semesteret

(Forbedring av eksamensform)

- Forum for studiespørsmål representanter samarbeider med EILIN om dette

Administrative spørsmål

- Kontaktperson på fakultetet som kan adm. Spørsmål, ønske om å få én klar person man kan henvende seg til for å høre hvem nøyaktig man kan snakke med, slik at man ikke blir sendt ut på rundtur.
- Kommentar om at det har vært veldig fint å ha kunnet fått info fra Hugin om hvem kan kontakte for ulike spørsmål - veldig fint om vi kan ha en løsning på dette når Hugin slutter, for å ikke måtte gå hele runden.



*Vi har dermed gjennomført det meste på lista fra studentrådsmøtet, noe som betyr at vi har større handlingsrom dette semesteret, og tar opp nye satsingsområder på neste møte.*

## **Sak nr. 6      International Coffee Hour**

Aurora er borte så ingen har saken, men SVFF (U1) har et liknende arrangement på torsdag (international pub) i forbindelse med at det kommer mange nye internasjonale studenter, kan høre med dem om organisatoriske spørsmål. Åpent for alle.

## **Annet**

## **Sak nr. 7      Eventuelt**

Arbeidslivsdagene (Tarjei): informasjon for å promotere?

- Erna Solberg kommer, aspiranter fra UD, Posten, frokostworkshop, mange tidligere studenter
- Møte på mandag og hyppigere etter det, promotering og program kommer etter hvert
- Begynner å bli fullt, mye som treffer STV, Sosiologi og OLA, men har prøvd å treffe så bredt som mulig
- 4-6 mars
- Aud. 1 fra 12 på ES, men snakker med Barbaro om å få brukt litt mindre aud. også
- Utfordringer med oppmøte, ny strategi? Kommunikasjon med Barbaro + prøver å få seg ut på alle mulige plattformer. Var mange færre som arbeidet med arrangementet i fjor (3→10).
- Trykk skal/interessert på Facebook slik at andre får det opp i feeden, dele relevant med egne studier/program.
- Bare å stille opp på mandag (15.01) kl. 16 hvis man vil være med og hjelpe
- Idé om å prøve å få til en nedtelling på sosiale medier (legge ut deltagere som type nedtelling osv.)
- Begynner å bli fullt, men hvis noen har ideer/kontakter så er det bare å komme med det.



- Har backup plan hvis noen trekker seg (arrangement for bachelor studenter om ulike MA som er relevant, et master panel av et slag)
- I fjor var det litt problemer med at folk meldte seg av/ikke kom
- Hvis man vil bidra: stå på stand, kommentere, passe på at arrangementene går som det skal
- Man får sertifikat på at man har deltatt på dette

#### Bøker som vi skal gi ut

- Først kontakte eiendomsavdelingen og spørre om å stille opp bord
- Få tak i bord og sette dem opp
- Ha en lapp om gratis bøker, men “vipps gjerne 20kr for å støtte studentdemokratiet”
- De som skal hente ting har ikke skjønnt systemet om hvordan de skal hente ting. vi som skal hjelpe dem å finne fram akkurat nå , ikke bare slippe dem løs
- Overfylt lager - skal vi prøve å kaste ut SVFF (bruke sin del av rommet, har vi behov for hele rommet for oss selv?) Se hvordan det går
- Etter fadderuka; I enden av gangen i kjelleren ble et rom mishandlet, gjerne fikse an avtale på papir eller liknende med andre som har tilgang på samme sted.

#### Tilgang til dører i kjelleren

- Fikk liste fra SVFF, ikke fra den andre foreningen som også holder til nede
- Gard har tilgang til alt utenom U1

#### Nestleder valget

- Skriftlig hva vervet går ut på for å promotere valget for andre studenter
- Skal vi promotere? litt uheldig å lære opp en ny en når det kun er et halvt år
- Valg av eksternt medlem sammen med nestleder
- Åpent møte? alle møtene er i utgangspunktet åpne, men andre har ikke stemmerett.
- Foreslått at det skjer på neste møte (2 uker)
- Kan være folk som har erfaring fra tidligere som ikke sitter i SVSU akkurat nå.



- Foreslått: hvem som helst kan stille, (SVSU møte, men ekstraordinær sak).  
motstridende forslag på hvem som har stemmerett.
- 9 stemmer for kun sittende SVSU stemmerett
- 4 stemmer for universal stemmerett
- Majoritet for første forslag, vedtatt at alle SV studenter kan møte og stille, men kun SVSU stemmer.

Tusen takk til Hugin som har sittet som leder i 2.5 år!!!!

Oslo 28.11.2023

Med vennlig hilsen,

***Juliana Vårvik***

*Sekretær for Studentutvalget ved Det samfunnsvitenskapelige fakultet*